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23.10.2023 

Vi er de første til å innrømme at vår industri kan være støyende og det er nettopp dette vi er i ferd 
med å gjøre noe med ved å gjøre mange støyreduserende tiltak. 

Alt vi gjør nå :fremover er forbedringer for miljø ,nærmiljø og ansatte, ikke øket aktivitet, men 
forbedringer. 

Støv: vi koster ukentlig her på anlegget i tillegg til at det ofte er vått og vi lokalt er ikke plaget med 
støv. 

Overløpsvann: Hos oss er det vannbasseng slik at det ikke kan komme vann i sjø uten at det har vært 
igjennom vårt oljeutskilleranlegg, nå skal vi i tillegg installere renseteknologi slik at alt vann fra oss 
blir renere. 

Det må også legges til at det ble tatt en Recipientundersøkelse av bunnforholdene i Vedavågen og 
denne viser at den minst forurensede plassen inne i Vedavågen er utenfor Norscrap Karmøy. Det 
betyr som Rådgivende Biologer skriver i rapporten «at Norscrap Karmøy i mindre grad har tilført 
miljøgifter til resipienten.Den største forurensingen i Veavågen er på stasjon R 4 ,  lenger inne i 
Veavågen», Rådgivende Biologer skriver at dette høyst sannsynlig har å gjøre med havneaktivitet og 
stoffer som er brukt i bunnstoff på båter. 

Skipstrafikk: Vi har hatt ca 20 skipsanløp pr år de siste årene, dette vil ikke endre seg. 

Farlige kjemikalier: Når det gjelder farlig avfall så er ikke dette anlegget mer utsatt enn tilsvarende 
anlegg. 

Så vil vi legge til at det ikke er plassert ett slikt anlegg her nå nylig , Norscrap Karmøy gjør en stor 
miljøjobb med materialgjenvinning og feirer 20 år i år. Her er det regulert til industri, det er det også 
på motsatt side av Veavågen. 

På bakgrunn av ovennevnte så ber vi kommunen om å ikke ta nabomerknad ti l  følge. 

Med kopi t i l  Mads Sørensen, Jovikvegen 62 A, 4276 Vedavågen 

i f l  
Jan Egil Stølsvik 
Daglig leder 
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